



EXTERNAL AFFAIRS

R.
AFFAIRES EXTÉRIEURES

ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Headquarters Edition
Number 3/89 January 26, 1989

Edition de l'administration centrale
Numéro 3/89 le 26 janvier 1989

INTERNATIONAL BUSINESS SEMINAR

The Department is offering to rotational and non-rotational officers a three-day seminar on international business.

The seminar will identify the main changes affecting international business and the way these institutions are attempting to cope with these new challenges. It will analyse international business issues and recent trends.

The course leaders are Professors J.E. Denis and J.L. Schaan of Ottawa University.

The course will be given in English on March 1, 2 and 3 and in French on March 6, 7 and 8. The sessions will take place in the Pearson Building, room D2-210.

Officers who wish to participate should apply before February 24 by sending a memo signed by their supervisor to APF, attention F. Galipeau (996-1946).

SÉMINAIRE SUR LES AFFAIRES INTERNATIONALES

Le Ministère offre un séminaire de trois jours sur les affaires internationales à l'intention des agents permutants et non permutants.

Ce séminaire portera sur les principaux changements qui ont marqué les affaires internationales et sur la façon dont les institutions cherchent à s'adapter à cette évolution. Il analysera les grandes questions qui se posent dans le domaine, ainsi que les tendances récentes.

Les animateurs en seront les professeurs J.E. Denis et J.L. Schaan de l'Université d'Ottawa.

Le séminaire sera donné en français les 6, 7 et 8 mars et en anglais les 1, 2 et 3 mars, dans la salle D-210 de l'édifice Pearson.

Les agents qui désirent s'y inscrire doivent envoyer, avant le 24 février, une note de service signée par leur superviseur à APF, à l'attention de François Galipeau (996-1946).